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您想用誰的錢來應付健康所需?

您的投資

此圖為Great-West Life 英文版本 (88-2052G) 之中文翻譯本，如有需要，可索取英文版本。若中、英文版本的內容出現矛盾或含糊之處，則以英文版本為準。
This graphic is a translation of Great-West Life’s English version (88-2052G), which is available upon request. In the event of any conflict or ambiguity between Chinese and English texts, the English language text shall govern.
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您想用誰的錢來應付健康所需?

您的投資

此圖為Great-West Life 英文版本 (88-2052G) 之中文翻譯本，如有需要，可索取英文版本。若中、英文版本的內容出現矛盾或含糊之處，則以英文版本為準。
This graphic is a translation of Great-West Life’s English version (88-2052G), which is available upon request. In the event of any conflict or ambiguity between Chinese and English texts, the English language text shall govern.
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 危疾保險保費

您想用誰的錢來應付健康所需?

您的投資

此圖為Great-West Life 英文版本 (88-2052G) 之中文翻譯本，如有需要，可索取英文版本。若中、英文版本的內容出現矛盾或含糊之處，則以英文版本為準。
This graphic is a translation of Great-West Life’s English version (88-2052G), which is available upon request. In the event of any conflict or ambiguity between Chinese and English texts, the English language text shall govern.


